
Število objav: 7
Internet: 6
Tisk: 1
Spremljane teme:
Inženirska ...: 2
Inženirska ...: 0
Barbara Škraba Flis: 0
Gradbeni zakon: 0
Zakon ... načrtovanju: 0
Zakon ... arhitektih: 0
Gradbena parcela: 0
Evidenca stavbnih ...: 0
Svetovni ... 2019: 0
Gradbeništvo, graditev: 5

Zbirka medijskih objav
INŽENIRSKA ZBORNICA SLOVENIJE,
za obdobje 3. 2. 2020



2

Internet Naslov Napoved - Slovenija, 3. 2. (ponedeljek)

Zaporedna št.
1

Medij Sta.si, Slovenija

Rubrika, Datum Napoved dogodkov; 3. 2. 2020

Stran v zbirki:
5

Avtor STA

Teme Inženirska dejavnost, inženirji

Povzetek
...Inovacijsko-razvojnega inštituta Univerze v Ljubljani, Andrej Gnezda iz Umanotere, Marko Peterlin z Inštituta za 
politike prostora in Bojan Bajželj z oddelka za  Univerze v Cambridgeu; Stara mestna elektrarna, Slomškova inženirstvo
ulica 18, LJUBLJANA 19.00 predstavitev črnogorske nacionalne letalske družbe Montenegro Airlines... 

Internet Naslov Napoved - Slovenija, 3. 2. (ponedeljek)

Zaporedna št.
2

Medij Sta.si, Slovenija

Rubrika, Datum Napoved dogodkov; 2. 2. 2020

Stran v zbirki:
7

Avtor STA

Teme Inženirska dejavnost, inženirji

Povzetek
...Inovacijsko-razvojnega inštituta Univerze v Ljubljani, Andrej Gnezda iz Umanotere, Marko Peterlin z Inštituta za 
politike prostora in Bojan Bajželj z oddelka za  Univerze v Cambridgeu; Stara mestna elektrarna, Slomškova inženirstvo
ulica 18, LJUBLJANA 19.00 predstavitev črnogorske nacionalne letalske družbe Montenegro Airlines... 

Internet Naslov Potresno ranljiva stanovanja: Sedem stolpnic bi bilo najbolj smiselno porušiti

Zaporedna št.
3

Medij Dnevnik.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 3. 2. 2020

Stran v zbirki:
12

Avtor Peter Pahor

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...in zgradili novo, pri čemer bi v tem primeru prišli do sodobnih in bistveno vrednejših stanovanj. Tomaž Krištof, arhitekt
, ki je skupaj z Zavodom za  Slovenije in filozofsko fakulteto sodeloval pri pripravi raziskovalne naloge, gradbeništvo
pravi, da so rezultati raziskave prej ko ne pričakovani. »Vedeli smo, da... 

Internet Naslov To so podjetniški zmagovalci, ki so nam lahko za zgled

Zaporedna št.
4

Medij Finance.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 3. 2. 2020

Stran v zbirki:
14

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...konoplje in laboratorijskim testiranjem v zadnjih letih odlično zaslužil; Na enem mestu smo zbrali vse lanske panožne 
zmagovalce - kdo so prvaki v živilstvu, , IKT in logistiki; Prepoznali in nagradili smo podjetniške uspehe; gradbeništvu
Sandi Češko: s Studiom Moderna je osvojil Evropo, z novim podjetjem naskakuje svet;... 

Tisk Naslov Premajhen vpis mladih v gradbene programe

Zaporedna št.
5

Medij Delo - Posel & denar, Slovenija Stran: 4 Površina: 40 cm2

Rubrika, Datum Posel & denar; 3. 2. 2020

Stran v zbirki:
15

Avtor M. F. K.

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
DELOVNA SILA Premajhen vpis mladih v gradbene programe Pomanjkanje delovne sile in premajhen vpis mladih v 
gradbene programe je skrb vzbujajoč. Vpis v prve letnike srednješolskih gradbenih programov se zelo zmanjšuje. Pred 
šestimi leti je bilo v te programe vpisanih 610 dijakov, v letošnjem šolskem 



3

Internet Naslov Ste na lovu za novo službo? Okrepitve išče Roto, Upravna enota MS in tudi Krka

Zaporedna št.
6

Medij Sobotainfo.com, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 2. 2. 2020

Stran v zbirki:
17

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...potrebujejo pomoč tehničnega komercialista. Od kandidatov med drugim pričakujejo dobre komunikacijske in 
pogajalske sposobnosti ter znanje s področja , komunalnega inženirstva ali strojništva. Pisec kreativnih gradbeništva
marketinških vsebin Če vas odlikujeta smisel za izražanje ter znanje s področja marketinga... 

Internet Naslov Kakšno leto 2020 napovedujejo direktorji slovenskih IKT-podjetij

Zaporedna št.
7

Medij Ikt.finance.si, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 2. 2. 2020

Stran v zbirki:
58

Avtor Esad Jakupović

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...podjetja. Načrti za leto 2020 so usmerjeni k okrepitvi dejavnosti in iskanju sinergij v naših ciljnih panogah, kot so 
proizvodnja, predelava odpadkov in , kar je bila tudi skupna vizija podjetij ob združitvi. Glede na zaznano gradbeništvo
rast povpraševanja v proizvodni panogi pričakujemo nove implementacije ERP-sistema... 
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Napoved - Slovenija, 3. 2. (ponedeljek)
Napoved dogodkov v Sloveniji in mednarodne dejavnosti Slovenije v ponedeljek, 3. februarja.
POLITIKA
10.30 javna predstavitev kandidata za predsednika Komisije za preprečevanje korupcije Roberta Šumija, ki jo bo vodila 
generalna sekretarka urada predsednika republike Nataša Kovač (zbor za predstavnike medijev bo ob 10.15 na 
Gregorčičevi ulici 20); predsedniška palača, velika dvorana, Erjavčeva 17,  LJUBLJANA (STA/FOTO)
14.00 skupna seja komisije  za socialno varstvo, delo, zdravstvo in invalide ter komisije  za lokalno samoupravo in DS DS
regionalni razvoj, na kateri bodo obravnavali odgovor ministrstva za zdravje na pobudo državnega svetnika Francija 
Rokavca za ustreznejšo ureditev omejevanja porabe alkohola in uporabe tobačnih izdelkov na pripadajočih funkcionalnih 
zemljiščih objektov, kjer se opravlja dejavnost vzgoje in izobraževanja;  soba 212, Šubičeva 4, DZ, LJUBLJANA
15.30 seja mestnega sveta Mestne občine Ljubljana, na kateri bodo med drugim obravnavali osnutek odloka o zbiranju 
komunalnih odpadkov v Mestni občini Ljubljana; Mestna hiša, velika sejna dvorana, Mestni trg 1, LJUBLJANA

 - Predvidoma izvršni odbor  na katerem bo stranka razpravljala o nadaljnjih potezah po odstopu LJUBLJANA SMC,
predsednika vlade Marjana Šarca.
GOSPODARSTVO

   - Forum Kluba slovenskih podjetnikov  z naslovom Mladi so prihodnost podjetne Slovenije, BRDO PRI KRANJU (SBC)
uvodna nagovora bosta imela predsednik republike Borut Pahor in predsednik  Marjan Batagelj. (program v SBC
nadaljevanju) (STA/AVDIO)
14.00 okrogla miza o razogljičenju Slovenije, ki jo organizirajo Mladi za podnebno pravičnost, na kateri bodo sodelovali 
Stane Merše z Instituta Jožef Stefan, Jure Vetršek z Inovacijsko-razvojnega inštituta Univerze v Ljubljani, Andrej Gnezda 
iz Umanotere, Marko Peterlin z Inštituta za politike prostora in Bojan Bajželj z oddelka za inženirstvo Univerze v 
Cambridgeu; Stara mestna elektrarna, Slomškova ulica 18, LJUBLJANA
19.00 predstavitev črnogorske nacionalne letalske družbe Montenegro Airlines ter njenih poslovnih rezultatov in dela 
turistične ponudbe Črne gore; Hotel Slon, Slovenska cesta 34, LJUBLJANA

 - Na okrožnem sodišču predobravnavni narok za nekdanjega člana uprave Factor banke Borisa Pesjaka, ki LJUBLJANA
mu specializirano državno tožilstvo očita zlorabo položaja (ob 9. uri).

 - Nadaljevanje sojenja nekdanjim članom uprav cerkvenih holdingov Zvon zaradi obtožb v zvezi s spornim MARIBOR
lastninjenjem Luke Zadar (ob 9.30).

    PROGRAM FORUMA KLUBA SLOVENSKIH PODJETNIKOV
9.00 odprtje foruma, nagovora bosta imela predsednik republike Borut Pahor in predsednik  Marjan Batagelj; SBC
Kongresni center Brdo, Predoslje 39,    BRDO PRI KRANJU (STA/FOTO)
9.30 pogovor članov  s predstavniki slovenske politike na temo ukrepov iz programa Mladi so prihodnost Slovenije, SBC
med drugim bodo sodelovali Batagelj, ministra za finance in za izobraževanje, ki opravljata tekoče posle, Andrej 
Bertoncelj in Jernej Pikalo, državni sekretar na ministrstvu za delo Tilen Božič, predsednik  Janez Janša in SDS
predsednik NSi Matej Tonin; Kongresni center Brdo, Predoslje 39,    BRDO PRI KRANJU (STA/FOTO)
11.30 pogovor z naslovom Ali je okolje v Sloveniji spodbudno za mlade podjetniške upe?, posebni gost bo strateški vodja 
organizacije Start up Lizbona Andre Costa, med drugim bodo sodelovali član upravnega odbora  Jure Knez, SBC
predsednik  Mladi Matic Vizjak in članica  Mladi Tjaša Ban; Kongresni center Brdo, Predoslje 39,   SBC SBC BRDO PRI
KRANJU
14.30 pogovor z naslovom Kako okrepiti vrednoto podjetnosti  podjetno Slovenijo)?, med drugim bodo sodelovali (ZA
ambasadorja  podjetno Slovenijo Alenka Knez in Žiga Gombač, član  Marko Lukić in član  Mladi Sašo Palčič; ZA SBC SBC
Kongresni center Brdo, Predoslje 39,   BRDO PRI KRANJU
16.00 podelitev nagrade  Kluba slovenskih podjetnikov vitez dela; Kongresni center Brdo, Predoslje 39,   SBC BRDO PRI
KRANJU
DRUŽBA

 - Policisti bodo med 8. in 12. uro izvedli opozorilno stavko zaradi vladnega neizpolnjevanja LJUBLJANA/OBREŽJE
zavez iz stavkovnega sporazuma, podpisanega leta 2018. Ob 10. uri bo na Postaji mejne policije Obrežje izjava za medije
predsednika Sindikata policistov Slovenije Kristjana Mlekuša.
10.00 novinarska konferenca iniciativnega odbora stranke Zelena dežela (ZaDa), na kateri bodo predstavili priprave na 
ustanovni kongres stranke; City hotel, Dalmatinova ulica 15,  LJUBLJANA (STA/FOTO/AVDIO)
10.00 javna predstavitev prizadevanj za zmanjšanje rakavih obolenj v  ob obeležitvi svetovnega dne boja proti raku, ki RS
jo soorganizira Slovenska zveza za javno zdravje, okolje in tobačno kontrolo; Hiša  Dunajska 20, EU, LJUBLJANA
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10.00 novinarska konferenca Inštituta 8. marec, na kateri bodo predstavili pričevanja iz akcije #jaztudi in iz projekta 
delozlom, s katerimi želijo opozoriti na ključne probleme na področju nasilja na delovnem mestu, ki terjajo sistemske 
spremembe; Pritličje, Mestni trg 2,  LJUBLJANA (STA)
10.30 predstavitev pred odprtjem Muslimanskega kulturnega centra Ljubljana, o projektu bodo spregovorili mufti Nedžad 
Grabus, arhitekt Matija Bevk in predstavnik nadzora Jurij Rihar; Muslimanski kulturni center,  LJUBLJANA (STA/AVDIO)
11.00 novinarska konferenca sekcije za preventivno medicino Slovenskega zdravniškega društva o vseživljenjski zaščiti s 
cepljenjem proti pnevmokoknim okužbam pri odraslih; Hotel Slon, Slovenska cesta 34,  LJUBLJANA (STA/AVDIO)
11.00 novinarska konferenca Policijske uprave  Celje, na kateri bodo predstavili okoliščine storitve kaznivega dejanja (PU)
uboja, ki so ga v soboto obravnavali na Polzeli;  Celje, sejna soba, Ljubljanska cesta 12,  PU CELJE (STA/AVDIO)
11.30 odprtje razstave Čebelarske zveze Slovenije z naslovom Prehojena pot od pobude do razglasitve svetovnega dne 
čebel, udeležila se ga bo tudi ministrica za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, ki opravlja tekoče posle, Aleksandra Pivec;

 avla, Dunajska 22, MKGP, LJUBLJANA
12.00 dogodek ob ponovnem začetku obratovanja nihalke na Veliko planino po menjavi nosilnih vrvi, udeležila se ga 
bosta tudi župan Občine Kamnik Matej Slapar in direktor družbe Velika planina Leon Keder; spodnja postaja nihalke, 
Kamniška Bistrica 2, KAMNIK
KULTURA
11.00 novinarska konferenca Društva Asociacija pred kulturnim praznikom, na kateri bodo med drugim predstavili analizo 
prostorske problematike poklicnih nevladnih organizacij v kulturi; Dom sindikatov, sejna soba v 6. nadstropju, Dalmatinova
4,  LJUBLJANA (STA/AVDIO)
11.00 novinarska konferenca Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož, na kateri bodo predstavili delo muzeja v preteklem letu, 
aktualno problematiko in načrte za letos; uprava muzeja, Prešernova 37,  PTUJ (STA)
17.30 prireditev ob obletnici rojstva pesnika, razsvetljenca, jezikoslovca in urednika Valentina Vodnika z naslovom 
Vodnikovanje; Vodnikova domačija, Vodnikova cesta 65, LJUBLJANA

 - Pesniški večer z Jadranko Matić Zupančič, pripravlja ga Slovenski dom Zagreb ob slovenskem kulturnem ZAGREB
prazniku, ki ga obeležujemo 8. 2. (ob 19. uri, Slovenski dom Zagreb, Masarykova 13).
telefon (sprejemanje servisa): 01/ 24 10 152
telefaks: 01/ 43 42 970
e-mail: desk@sta.si
DEŽURNI:
notranjepolitično uredništvo:
dopoldne Bojan Šuštar, popoldne Alenka Potočnik
tel. št.: 01/ 24 10 130, e-mail: notranja@sta.si
gospodarsko uredništvo:
dopoldne Jure Bernard, popoldne Matej Luzar
tel. št.: 01/ 24 10 140, e-mail: gospodarstvo@sta.si
zunanjepolitično uredništvo:
dopoldne Maja Lazar Jančič, popoldne Vesna Rakovec Bernard
tel. št.: 01/ 24 10 110, e-mail: zunanja@sta.si
kulturno uredništvo: Alenka Vesenjak
tel. št.: 01/ 24 10 148, e-mail: kultura@sta.si
večerni dežurni urednik (od 17. do 23. ure): Tjaša Doljak
spremljate nas lahko tudi na:
Facebook: https://www.facebook.com/STA.Novice
Twitter: https://twitter.com/STA_novice
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Napoved - Slovenija, 3. 2. (ponedeljek)
Napoved dogodkov v Sloveniji in mednarodne dejavnosti Slovenije v ponedeljek, 3. februarja.
POLITIKA
10.30 javna predstavitev kandidata za predsednika Komisije za preprečevanje korupcije Roberta Šumija, ki jo bo vodila 
generalna sekretarka urada predsednika republike Nataša Kovač (zbor za predstavnike medijev bo ob 10.15 na 
Gregorčičevi ulici 20); predsedniška palača, velika dvorana, Erjavčeva 17,  LJUBLJANA (FOTO)
14.00 skupna seja komisije  za socialno varstvo, delo, zdravstvo in invalide ter komisije  za lokalno samoupravo in DS DS
regionalni razvoj, na kateri bodo obravnavali odgovor ministrstva za zdravje na pobudo državnega svetnika Francija 
Rokavca za ustreznejšo ureditev omejevanja porabe alkohola in uporabe tobačnih izdelkov na pripadajočih funkcionalnih 
zemljiščih objektov, kjer se opravlja dejavnost vzgoje in izobraževanja;  soba 212, Šubičeva 4, DZ, LJUBLJANA
15.30 seja mestnega sveta Mestne občine Ljubljana, na kateri bodo med drugim obravnavali osnutek odloka o zbiranju 
komunalnih odpadkov v Mestni občini Ljubljana; Mestna hiša, velika sejna dvorana, Mestni trg 1, LJUBLJANA

 - Predvidoma izvršni odbor  na katerem bo stranka razpravljala o nadaljnjih potezah po odstopu LJUBLJANA SMC,
predsednika vlade Marjana Šarca.
GOSPODARSTVO
14.00 okrogla miza o razogljičenju Slovenije, ki jo organizirajo Mladi za podnebno pravičnost, na kateri bodo sodelovali 
Stane Merše z Instituta Jožef Stefan, Jure Vetršek z Inovacijsko-razvojnega inštituta Univerze v Ljubljani, Andrej Gnezda 
iz Umanotere, Marko Peterlin z Inštituta za politike prostora in Bojan Bajželj z oddelka za inženirstvo Univerze v 
Cambridgeu; Stara mestna elektrarna, Slomškova ulica 18, LJUBLJANA
19.00 predstavitev črnogorske nacionalne letalske družbe Montenegro Airlines ter njenih poslovnih rezultatov in dela 
turistične ponudbe Črne gore; Hotel Slon, Slovenska cesta 34, LJUBLJANA

   - Forum Kluba slovenskih podjetnikov  z naslovom Mladi so prihodnost podjetne Slovenije, BRDO PRI KRANJU (SBC)
uvodna nagovora bosta imela predsednik republike Borut Pahor in predsednik  Marjan Batagelj. (program v SBC
nadaljevanju) (STA/AVDIO)

 - Na okrožnem sodišču predobravnavni narok za nekdanjega člana uprave Factor banke Borisa Pesjaka, ki LJUBLJANA
mu specializirano državno tožilstvo očita zlorabo položaja (ob 9. uri).

 - Nadaljevanje sojenja nekdanjim članom uprav cerkvenih holdingov Zvon zaradi obtožb v zvezi s spornim MARIBOR
lastninjenjem Luke Zadar (ob 9.30).

    PROGRAM FORUMA KLUBA SLOVENSKIH PODJETNIKOV
9.00 odprtje foruma, nagovora bosta imela predsednik republike Borut Pahor in predsednik  Marjan Batagelj; SBC
Kongresni center Brdo, Predoslje 39,    BRDO PRI KRANJU (FOTO)
9.30 pogovor članov  s predstavniki slovenske politike na temo ukrepov iz programa Mladi so prihodnost Slovenije, SBC
med drugim bodo sodelovali Batagelj, ministra za finance in za izobraževanje, ki opravljata tekoče posle, Andrej 
Bertoncelj in Jernej Pikalo, državni sekretar na ministrstvu za delo Tilen Božič, predsednik  Janez Janša in SDS
predsednik NSi Matej Tonin; Kongresni center Brdo, Predoslje 39,    BRDO PRI KRANJU (FOTO)
11.30 pogovor z naslovom Ali je okolje v Sloveniji spodbudno za mlade podjetniške upe?, posebni gost bo strateški vodja 
organizacije Start up Lizbona Andre Costa, med drugim bodo sodelovali član upravnega odbora  Jure Knez, SBC
predsednik  Mladi Matic Vizjak in članica  Mladi Tjaša Ban; Kongresni center Brdo, Predoslje 39,   SBC SBC BRDO PRI
KRANJU
14.30 pogovor z naslovom Kako okrepiti vrednoto podjetnosti  podjetno Slovenijo)?, med drugim bodo sodelovali (ZA
ambasadorja  podjetno Slovenijo Alenka Knez in Žiga Gombač, član  Marko Lukić in član  Mladi Sašo Palčič; ZA SBC SBC
Kongresni center Brdo, Predoslje 39,   BRDO PRI KRANJU
16.00 podelitev nagrade  Kluba slovenskih podjetnikov vitez dela; Kongresni center Brdo, Predoslje 39,   SBC BRDO PRI
KRANJU
DRUŽBA

 - Policisti bodo med 8. in 12. uro izvedli opozorilno stavko zaradi vladnega neizpolnjevanja zavez iz LJUBLJANA
stavkovnega sporazuma, podpisanega leta 2018. Ob 10. uri bo na Postaji mejne policije Obrežje izjava za medije 
predsednika Sindikata policistov Slovenije Kristjana Mlekuša.
10.00 novinarska konferenca iniciativnega odbora stranke Zelena dežela (ZaDa), na kateri bodo predstavili priprave na 
ustanovni kongres stranke; City hotel, Dalmatinova ulica 15,  LJUBLJANA (FOTO)
10.00 javna predstavitev prizadevanj za zmanjšanje rakavih obolenj v  ob obeležitvi svetovnega dne boja proti raku, ki RS
jo soorganizira Slovenska zveza za javno zdravje, okolje in tobačno kontrolo; Hiša  Dunajska 20, EU, LJUBLJANA
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10.00 novinarska konferenca Inštituta 8. marec, na kateri bodo predstavili pričevanja iz akcije #jaztudi in iz projekta 
delozlom, s katerimi želijo opozoriti na ključne probleme na področju nasilja na delovnem mestu, ki terjajo sistemske 
spremembe; Pritličje, Mestni trg 2, LJUBLJANA
10.30 predstavitev pred odprtjem Muslimanskega kulturnega centra Ljubljana, o projektu bodo spregovorili mufti Nedžad 
Grabus, arhitekt Matija Bevk in predstavnik nadzora Jurij Rihar; Muslimanski kulturni center, LJUBLJANA
11.00 novinarska konferenca sekcije za preventivno medicino Slovenskega zdravniškega društva o vseživljenjski zaščiti s 
cepljenjem proti pnevmokoknim okužbam pri odraslih; Hotel Slon, Slovenska cesta 34, LJUBLJANA
11.00 novinarska konferenca Policijske uprave  Celje, na kateri bodo predstavili okoliščine storitve kaznivega dejanja (PU)
uboja, ki so ga v soboto obravnavali na Polzeli;  Celje, sejna soba, Ljubljanska cesta 12, PU CELJE
11.30 odprtje razstave Čebelarske zveze Slovenije z naslovom Prehojena pot od pobude do razglasitve svetovnega dne 
čebel, udeležila se ga bo tudi ministrica za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, ki opravlja tekoče posle, Aleksandra Pivec;

 avla, Dunajska 22, MKGP, LJUBLJANA
12.00 dogodek ob ponovnem začetku obratovanja nihalke na Veliko planino po menjavi nosilnih vrvi, udeležila se ga 
bosta tudi župan Občine Kamnik Matej Slapar in direktor družbe Velika planina Leon Keder; spodnja postaja nihalke, 
Kamniška Bistrica 2, KAMNIK
KULTURA
11.00 novinarska konferenca Društva Asociacija pred kulturnim praznikom, na kateri bodo med drugim predstavili analizo 
prostorske problematike poklicnih nevladnih organizacij v kulturi; Dom sindikatov, sejna soba v 6. nadstropju, Dalmatinova
4,  LJUBLJANA (STA/AVDIO)
11.00 novinarska konferenca Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož, na kateri bodo predstavili delo muzeja v preteklem letu, 
aktualno problematiko in načrte za letos; uprava muzeja, Prešernova 37,  PTUJ (STA)
17.30 prireditev ob obletnici rojstva pesnika, razsvetljenca, jezikoslovca in urednika Valentina Vodnika z naslovom 
Vodnikovanje; Vodnikova domačija, Vodnikova cesta 65, LJUBLJANA

 - Pesniški večer z Jadranko Matić Zupančič, pripravlja ga Slovenski dom Zagreb ob slovenskem kulturnem ZAGREB
prazniku, ki ga obeležujemo 8. 2. (ob 19. uri, Slovenski dom Zagreb, Masarykova 13).
telefon (sprejemanje servisa): 01/ 24 10 152
telefaks: 01/ 43 42 970
e-mail: desk@sta.si
DEŽURNI:
notranjepolitično uredništvo:
dopoldne Bojan Šuštar, popoldne Alenka Potočnik
tel. št.: 01/ 24 10 130, e-mail: notranja@sta.si
gospodarsko uredništvo:
dopoldne Jure Bernard, popoldne Matej Luzar
tel. št.: 01/ 24 10 140, e-mail: gospodarstvo@sta.si
zunanjepolitično uredništvo:
dopoldne Maja Lazar Jančič, popoldne Vesna Rakovec Bernard
tel. št.: 01/ 24 10 110, e-mail: zunanja@sta.si
kulturno uredništvo: Alenka Vesenjak
tel. št.: 01/ 24 10 148, e-mail: kultura@sta.si
večerni dežurni urednik (od 17. do 23. ure): Tjaša Doljak
spremljate nas lahko tudi na:
Facebook: https://www.facebook.com/STA.Novice
Twitter: https://twitter.com/STA_novice
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Potresno ranljiva stanovanja:
Sedem stolpnic bi bilo najbolj
smiselno porušiti 
Rezultati raziskave potresne odpornosti petnajstih najranljivejših stolpnic v
Ljubljani so pokazali, da bi bila za kar sedem stolpnic najbolj smiselna
rušitev in nadomestna gradnja. Le stolpnice na Streliški in Hudovernikovi
bi se dalo zunanje utrditi, tako da stanovalcev ne bi bilo treba seliti.

POTRESNA VARNOST

Peter Pahor
3. februar 2020

 3. februar 2020 0:00
Predviden čas branja: 5 min

1 ura Spoštovani
gospod
predsednik Borut
Pahor!

1 ura Iowa začenja
ameriške volitve

1 ura Geneplanet z
DNK-testi pomaga
do bolj zdravega
življenjskega
sloga

1 ura Na Obrežju in
Gruškovju se
obetajo zastoji

1 ura Zavarovalnica
Triglav in Sava Re
pred prevzemom
Kirurškega
sanatorija

Vse objave

NAJNOVEJŠE

PREVIOUS

Stolpnice v Hudovernikovi ulici so med tistimi, ki se jih da potresno
Rušt)

NEXT

Pozdravljeni, Matjaž
Dnevnik.si
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Poznamo države, kjer bi na podlagi take raziskave sprožili proces
Država ne bi dovolila, da toliko ljudi živi v takšnih stavbah. (Foto: T

Raziskava o potresni odpornosti petnajstih
najranljivejših stolpnic v Ljubljani, ki jo je pred
več kot enim letom naročila ljubljanska občina, je
razkrila skrb zbujajoče podatke. Na lestvici
potresne varnosti stolpnice ne dosegajo niti
desetih odstotkov, pri čemer so za tip stolpnice
B, kot so na Štefanovi 15, Hrvatskem trgu 2,
Rozmanovi 2, Pražakovi 6 in Cigaletovi 8,
ugotovili zgolj 7-odstotno odpornost.

Omenjenih pet stolpnic po raziskavi tako sploh ni
mogoče dovolj potresno utrditi, zato zanje kot
edino rešitev navajajo rušitev in nadomestno
gradnjo. Problematična je po raziskavi tudi
utrditev stolpnic na Sketovi 6 in Grablovičevi 32,
saj je mogoča le notranja utrditev, kar pomeni,
da bi morali stanovalce izseliti, nosilne zidove
porušiti in sezidati nove, kar bi bilo le 800
tisočakov ceneje, kot če bi stolpnico porušili in
zgradili novo, pri čemer bi v tem primeru prišli do
sodobnih in bistveno vrednejših stanovanj.
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Tomaž Krištof, arhitekt, ki je skupaj z Zavodom
za gradbeništvo Slovenije in filozofsko fakulteto
sodeloval pri pripravi raziskovalne naloge, pravi,
da so rezultati raziskave prej ko ne pričakovani.
»Vedeli smo, da se je v tistem obdobju gradilo na
tak način, in na to že dolgo opozarjamo. Odstotki
potresne odpornosti teh stolpnic so res nizki,
zato me preseneča, da se nič ne zgodi. Da Eko
sklad še vedno sofinancira le energetsko
prenovo stavb, čeprav bi bile te potrebne celovite
sanacije. Preseneča me, da država na tem
področju še ni sprejela ustrezne zakonodaje.
Poznamo države, v katerih bi na podlagi take
raziskave sprožili proces, ki bi v petih letih
pripeljal ali do rešitve ali zapečatenja stavbe.
Država ne bi dovolila, da toliko ljudi živi v takšnih
stavbah,« je kritičen Krištof.

Tudi če bi rešili potresno odpornost teh stolpnic,
bi po njegovem mnenju rešili le enega – sicer
zelo pomembnega – od problemov. »Te stolpnice
so glede na današnje standarde popolnoma
nezadostne tudi s stališča požarne varnosti,
imajo dotrajane in zastarele instalacije, tudi
bivanjski pogoji niso najboljši. Če ni velike
finančne razlike med novogradnjo in potresno
utrditvijo, potem je smiselno razmišljati o
novogradnji,« pravi Krištof.

Edine stolpnice, ki bi jih po raziskavi lahko
smiselno utrdili, so tiste, ki stojijo ob Streliški in
Hudovernikovi ulici pod grajskim gričem.
Raziskava predlaga, da bi te stolpnice dozidali z
novimi betonskimi stenami, ki bi v primeru
potresa prevzele večji del horizontalnih sil. Tako
bi bile stolpnice s stališča potresne varnosti
praktično enakovredne današnjim
novogradnjam, bistveno bi se izboljšala
energetska učinkovitost, poleg tega bi praktično
vsa stanovanja pridobila od 30 do 40 kvadratnih
metrov (obodni zidovi bi bili v pritličju bistveno
širši in bi se proti vrhu tanjšali) dodatnih površin,
ki bi se jih dalo tudi zastekliti in urediti kot
dodatno sobo. Strošek zunanje utrditve bi po
ocenah znašal 4,4 milijona evrov, kar bi po zelo
približnem izračunu zneslo okoli 100.000 evrov
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na stanovanje. A ti izračuni so za zdaj bolj
informativni, saj obstaja precejšnja verjetnost, da
bi, če bi se etažnim lastnikom uspelo poenotiti,
projekt lahko sofinancirali z evropskimi in
državnimi sredstvi, o čemer bomo podrobneje še
pisali.

Da bi lahko lastniki prispevali po 100.000 evrov
za vsako stanovanje, je namreč nerealno
pričakovati, pravi Jure Gerkeš, član nadzornega
odbora v bloku v Hudovernikovi ulici. »Dejstvo je,
da je med lastniki stanovanj veliko upokojencev,
tudi finančni položaj lastnikov je precej različen,
pri čemer nekateri sploh ne bivajo tu, ampak
stanovanje oddajajo. Rekel bi, da bi si lahko le
desetina lastnikov privoščila tako investicijo,«
pravi sogovornik. Z njim se strinja tudi Iztok
Kordiš, ravnatelj waldorfske šole, ki prav tako živi
v tem bloku. »Vesel sem, da bi se lahko našo
stolpnico utrdilo z zunanje strani, ne
predstavljam pa si, da bi si ljudje lahko privoščili
tako naložbo.«

Na občini kljub vsemu
optimistični
Robert Kus, vodja občinskega oddelka za
zaščito, reševanje in civilno obrambo, pojasnjuje,
da na magistratu intenzivno iščejo rešitve, kako
bi s pomočjo bruseljske blagajne finančno
podprli vsaj kakšnega od projektov prenove, ki bi
dobil dovolj podpore med stanovalci. »Velika
verjetnost je, da če bi izpeljali pilotni projekt, bi
bile vanj vključene stolpnice tipa A, ker je to
logistično najlažje, učinek naložbe pa je največji.
To so edine stolpnice, kjer je mogoče povečati
potresno odpornost stavbe z zunanjo
konstrukcijo, tako da se stanovalcem med deli
ne bi bilo treba izseliti. Imamo pa tudi
informacije, da bi se lahko v nekaterih stolpnicah
našlo soglasje za izvedbo naložbe, seveda pa je
treba še prej opredeliti pogoje sofinanciranja. Na
roko nam gredo tudi predlagane spremembe
stanovanjske zakonodaje, ki delež soglasja
znižujejo na 75 odstotkov,« je glede projekta
optimističen Kus.

Dnevnik.si 03.02.2020 
PonedeljekDržava: Slovenija

https://www.dnevnik.si/1042921326/lokalno/ljubljan... 4 / 5

Dnevnik.si 03.02.2020 
PonedeljekDržava: Slovenija

Kazalo

https://www.dnevnik.si/1042921326/lokalno/ljubljan...

11

https://www.dnevnik.si/1042921326/lokalno/ljubljana/potresno-ranljiva-stanovanja-sedem-stolpnic-bi-bilo-najbolj-smiselno-porusiti


O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

Da za stanovalce stolpnic v Streliški in
Hudovernikovi ulici realno gledano nadomestna
gradnja ne pride v poštev, pravi tudi Gerkeš. »Ne
samo zaradi selitve, ampak tudi zato, ker je
večina trenutno zadovoljna s stanovanjem,
razporeditev je namreč dobra, če bi z utrditvijo
dobili še balkon, bi bil še en plus. Poleg tega
smo recimo mi konkretno pred dvema letoma
popolnoma obnovili stanovanje in mi je bolj všeč
ideja, da to ohranimo in le zunaj dodamo nekaj
prostora. So pa po drugi strani res težave v
bloku – ne gre le za vprašanje potresa, temveč
je blok problematičen tudi, kar se tiče požarne
varnosti, dvigalo je premajhno, instalacije naj bi
bile po besedah upravnika v slabem stanju,
čeprav je naš vodovodar po drugi strani za cevi
rekel, da ni tako hudo. Ampak dejstvo je, da se
stavba stara in da bo to vedno večji problem,«
pojasnjuje Gerkeš.

Pomanjkljivo požarno varnost so obdelali tudi v
raziskavi, v kateri so analizirali še energetsko
učinkovitost. Ta bi se dala z zunanjo utrditvijo, ki
predvideva tudi energetsko sanacijo, precej
izboljšati, pri požarni varnosti pa imajo
projektanti precej bolj zvezane roke. Kljub temu
projekt predvideva celo vrsto izboljšav, od
požarno odpornih fasadnih parapetov, ki
preprečujejo širjenje požara, negorljive fasade,
zaščite stopnišča, gasilskega dvigala do zunanjih
in notranjih hidrantov.
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To so podjetniški zmagovalci, ki so nam lahko za zgled
Čas branja: 2 min

02.02.2020  23:55

Prenesite si posebno izdajo, v kateri smo na enem mestu zbrali lestvice,
ki smo jih lani sestavili v Financah, Finance Managerju in reviji Moje
finance.

Za nami je še eno leto presežkov – podjetja so pospešeno izpolnjevala naročila,
ustvarjala rekordne prihodke, tudi zaposlenost je bila rekordna ... A pojavljati so se
začeli prvi sivi oblaki. Najnovejši statistični podatki kažejo, da se lanske napovedi o
gospodarskem ohlajanju uresničujejo. Vendar ohranimo pozitivno razpoloženje.
Pripravili smo namreč novo izdajo Knjige zmagovalcev. Tudi letos smo se ozrli nazaj
in zbrali najpomembnejše lestvice, ki smo jih lani sestavili v Financah, Finance
Managerju in reviji Moje finance.
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Knjiga zmagovalcev vam tako na enem mestu daje vpogled v leto 2019: kdo je bil na
vrhu, kdo se hitro vzpenja po lestvici najboljših, kje so prave podjetniške zvezde, kdo
je prejel nagrado za svoje uspešno delo, posebne dosežke, kdo je bil najbogatejši in
katere menedžerke najvplivnejše, kje v Sloveniji se najbolje živi in kdo najbolje skrbi
za vaše osebne finance.

Izbrali smo tudi nekaj zanimivih zgodb, ki so zaznamovale minulo leto:

predstavljamo zgodbi dveh najuspešnejših na lestvici TOP 101 najuspešnejših
poslovnih skupin in podjetij v letu 2018: Adria Mobil že drugič
zlata in Carthago ob jubileju z rekordnimi prihodki;
Ali veste, katero podjetje je lani najbolj sijalo med srednjimi podjetji? To je
bil ljubljanski Pharmahemp, ki je s prodajo učinkovin iz industrijske
konoplje in laboratorijskim testiranjem v zadnjih letih odlično zaslužil;
Na enem mestu smo zbrali vse lanske panožne zmagovalce - kdo so prvaki
v živilstvu, gradbeništvu, IKT in logistiki;
Prepoznali in nagradili smo podjetniške uspehe;
Sandi Češko: s Studiom Moderna je osvojil Evropo, z novim
podjetjem naskakuje svet;
Spoznajte naj upravljavca, Luko Flereta iz Generali Investmentsa, ki
pravi, da ob borznih pretresih nima težav s spanjem;
Pogledali smo tudi, kje v Sloveniji se najbolje živi.

Uspehe je treba pokazati – še toliko bolj je ob nekoliko črnogledih napovedih treba
opozoriti na zmagovalce, ki se znajo odzvati, prilagoditi, obrniti razmere v svoj prid in
pokazati pozitivne zgodbe, ki nam bodo lahko v letu, polnem izzivov, še posebej v
navdih.

Prenos posebne izdaje
Naročnikom je ta priloga v digitalni obliki na voljo
preko aplikacije eFinance. Ostali pa jo lahko
dobite tako, da izpolnite spodnji obrazec:
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DELOVNA SILA

Premajhen vpis mladih
v gradbene programe

Pomanjkanje delovne sile in
premajhen vpis mladih v grad-
bene programe je skrb vzbuja-
joč. Vpis v prve letnike srednje-
šolskih gradbenih programov
se zelo zmanjšuje. Pred šestimi
leti je bilo v te programe vpi-
sanih 610 dijakov, v letošnjem
šolskem letu pa le 173, kar je 70

odstotkov manj. Predsednik
OZS Branko Meh je na srečanju
gradbenih sekcij na Obrtno-
-podjetniški zbornici Slovenije
poudaril, da kljub ponovni
uvedbi vajeništva in razpisu
vajencev za zidarja in kleparja
krovca ni vpisanega niti enega
vajenca. Meh je prepričan, da
imajo pomembno vlogo pri
izbiri poklicev tudi starši, ki
lahko vplivajo na odločitve
svojih otrok. M. F. K.
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Tudi ta teden smo za vas pripravili pester izbor prostih delovnih mest.
Preverite, morda pa katero čaka ravno na vas.

Razvijalec prometne signalizacije

Nove okrepitve tokrat iščejo v podjetju Electrum, kjer v izziv ponujajo delo z računalnikom ter razvijanje
prometne signalizacije v sodelovanju s proizvodnjo podjetja.

Ste na lovu za novo službo? Okrepitve išče
Roto, Upravna enota MS in tudi Krka
sobotainfo 2. Februar 2020 06:15 v Politika in gospodarstvo
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Zaposlitev Prosta delovna mesta Delovna mesta Zavod za zaposlovanje Razpis za delo

Izbor prostih delovnih mest

Računalnikar

Po računalniških veščinah povprašujejo tudi v Osnovni šoli Ivana Cankarja Ljutomer; zaposlitev tam
dobi računalnikar in učitelj za poučevanje izbirnih predmetov.

Višji svetovalec v oddelku za okolje in prostor Upravne enote Murska Sobota

Z ustrezno izobrazbo in vsaj štirimi leti delovnih izkušenj je vaše lahko tudi delovno mesto višjega
svetovalca v Oddelku za okolje in prostor Upravne enote Murska Sobota. Zaposlovala vas bo priprava
zahtevnih analiz, razvojnih projektov in poročil ter vodenje upravnih postopkov.

Tehnični komercialist

V soboškem podjetju Roto medtem potrebujejo pomoč tehničnega komercialista. Od kandidatov med
drugim pričakujejo dobre komunikacijske in pogajalske sposobnosti ter znanje s področja gradbeništva,
komunalnega inženirstva ali strojništva.

Pisec kreativnih marketinških vsebin

Če vas odlikujeta smisel za izražanje ter znanje s področja marketinga in komunikologije, pa se obrnite
na podjetje Krka, ki v ekipo vabi ustvarjalne pisce marketinških vsebin. Prednost bodo sicer imeli
kandidati z vsaj tremi leti delovnih izkušenj na tem področju.
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Kakšno leto 2020 napovedujejo direktorji
slovenskih IKT-podjetij
Čas branja: 22 min

22.01.2020  20:30  Dopolnjeno: 02.02.2020 21:17

O načrtih v letošnjem letu smo povprašali 32
direktorjev podjetij s področja informacijsko-
komunikacijskih tehnologij

ESAD JAKUPOVIĆ

Foto: Shutterstock

0
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Več iz teme:  

         

   

Foto: Avtenta

Miran Potočnik, direktor Avtente: »V Avtenti bomo v letu
2020 sledili zastavljeni strategiji, svoje storitve, rešitve in
inovacije pa nadgrajevali tudi z uporabo umetne inteligence.
Osredotočili se bomo na področje rešitev SAP in rešitev
brezpapirnega poslovanja
BusinessConnect/GovernmentConnect, in sicer tako za
proizvodna kot storitvena podjetja, pa tudi za javno upravo in

ikt > Miran Potočnik > Avtenta.Si > SAP > Telekom >

ComTrade > Beno Ceglar > NIL >
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zdravstvene ustanove. Načrtujemo uvajanje in prehod na novi
SAP-jev ERP, SAP S/4HANA, in uvedbo naprednega poročanja
za menedžment, SAP Analytics Cloud. Skupaj s Telekomom
Slovenije, ki razvija in ponuja različne storitve in
infrastrukturo za oblačne IT-rešitve, bomo podjetjem
zagotavljali odlično celostno izkušnjo za uporabnika.«

Foto: Peter Škrlep

Klod Kolaro, generalni direktor
podjetja Comtrade Solutions: »V Slovenji vidimo jasen
trend digitalne modernizacije, še posebej v segmentu velikih
podjetij, kjer se stranke osredotočajo na nove rešitve za
izboljšanje izkušnje strank in povečanje operativne
učinkovitosti. Kot odgovor na povečano povpraševanje
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Comtrade letos razvija posebno poslovno enoto, ki bo strankam
pomagala pri preobrazbi. Ponudila bo storitve, ki združujejo
obsežno znanje in izkušnje s področij digitalnega trženja,
sistemov za upravljanje vsebin, CRM in analitike strank. Tako
bomo naročnikom omogočili, da optimizirajo in osebno
prilagodijo izkušnjo strank. Pričakujemo, da bodo državne
ustanove sledile zasebnemu gospodarstvu in se bolj osredotočile
na državljane ter začele ponujati nove digitalne storitve. Lani je
bil največji del naložb v javnem sektorju namenjen podpori
obstoječih sistemov in vzdrževanju stanja, za letos pa upamo, da
bo več pozornosti namenjene preobrazbi rešitev.«

Foto: Tina Ramujkic
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Beno Ceglar, generalni direktor podjetja NIL: »Na
splošno v prihodnosti pričakujemo še bolj konkretne korake
podjetij na področju digitalizacije. Skratka, pozitiven trend
vlaganj tako na mednarodnem kot tudi domačem trgu. Naši
načrti so temu primerno smeli. Kot del skupine Conscia v
mednarodnem prostoru sledimo cilju postati vodilni evropski
ponudnik zanesljivih in varnih IT-okolij. Evropskemu trgu
bomo predstavili svojo ponudbo naprednih upravljanih storitev.
V Sloveniji želimo še utrditi položaj vodilnega ponudnika rešitev
in storitev za varovanje poslovanja pred kibernetskimi napadi in
obvladovanje tveganj na tem področju. Tukaj stavimo predvsem
na varnostni operativni center (SOC). Ambiciozni pa smo tudi
drugje, med drugim na področju programsko orientirane IT-
infrastrukture, kjer tehnološko napredno ponudbo
nadgrajujemo z lastnimi storitvami.«
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Sašo Berger, predsednik uprave S & T Slovenija: »Letos
bomo priča umiritvi gospodarske rasti. Tehnološki trendi bodo
spodbujali vlaganja v napredne informacijske rešitve, predvsem
na področju informacijske varnosti, in v rešitve, ki s
hiperavtomatizacijo procesov omogočajo pametno in
optimizirano poslovanje. Slovenski S & T, ki tudi šesto leto
zapored dosega rast prihodkov, dobička in zaposlenih, bo s prek
210 strokovnjaki na trg še naprej uvajal celostne, inovativne in
zanesljive IT-rešitve. S tem ciljem bomo tudi letos glavnino
vlaganj usmerili v krepitev kompetenc naših strokovnjakov.
Informacijska varnost, predvsem rešitve, ki temeljijo na uporabi
umetne inteligence in strojnega učenja, ter digitalizacija
industrijskih okolij ostajata ključni strateški področji in jedro
naših investicij.«
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Rajko Novak, direktor Smart Coma: »Pred nami so novi
izzivi, a tudi nove priložnosti na področju kibernetske varnosti
in naprednih omrežnih tehnologij. Že 30 let naša strokovna
ekipa organizacijam v Sloveniji in širši regiji zagotavlja
zanesljive in varne komunikacijske sisteme. Ugotavljamo, da so
kibernetske grožnje vse bolj napredne in prikrite. Na izzive, s
katerimi se srečujemo pri zagotavljanju neprekinjenega
delovanja v poslovnih in industrijskih okoljih, bomo odgovarjali
z najsodobnejšimi tehnologijami, ki temeljijo na konceptih
umetne inteligence. Zaradi vse večje kompleksnosti
informacijsko-komunikacijske infrastrukture bomo letos in v
prihodnje v rešitve vključevali koncepte za orkestracijo,
poenostavljanje in avtomatizacijo upravljanja omrežij in
infrastrukture.«
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Miha Žerko, predsednik uprave podjetja SRC: »Leta
2020 bomo, skladno s trendi v finančni industriji, nadaljevali
procese digitalizacije in digitalne preobrazbe bančnih storitev in
produktov. Na področju informacijske infrastrukture
predvidevamo rast povpraševanja po storitvah upravljanja. Prav
tako pričakujemo, da bo SRC SOC še pogosteje uporabljen za
preprečevanje in reševanje težav informacijske varnosti. Veliko
energije bomo usmerili v prijaznejše uporabniške vmesnike
vseh naših rešitev. Na področju e-zdravja bomo z novimi
funkcionalnostmi pacientom omogočili aktivnejšo vlogo. Za nas
čisto novo področje pa bo razvoj inovativnega IoT-produkta za
ljudi z alergijo na cvetni prah.«
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Marjeta Povalej, direktorica MIT informatike: »Leto
2019 je bilo strateško prelomno zaradi združitve s
podjetjem SAOP, ki je prevzel stoodstotni delež podjetja. Načrti
za leto 2020 so usmerjeni k okrepitvi dejavnosti in iskanju
sinergij v naših ciljnih panogah, kot so proizvodnja, predelava
odpadkov in gradbeništvo, kar je bila tudi skupna vizija podjetij
ob združitvi. Glede na zaznano rast povpraševanja v proizvodni
panogi pričakujemo nove implementacije ERP-sistema MIT
Orkester kot tudi nove projekte digitalizacije v proizvodnji,
logistiki in pri zalednem poslovanju. Med našimi ključnimi
kompetencami, ki bodo poganjale prihodnja povpraševanja, so
tudi avtomatizacija in vizualizacija procesov ter znanje uporabe
storitev umetne inteligence pri načrtovanju in odločanju.«
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Petra Šinigoj, direktorica podjetja SAOP: »Trenutno smo
pri nas še pod vtisom nedavnega nakupa podjetja MIT
informatika in v zvezi s tem imamo za leto 2020 pomembne
načrte. Z združitvijo smo že utrdili položaj enega vodilnih
ponudnikov proizvodnih rešitev, letos pa želimo tržni delež v
gospodarstvu še dodatno okrepiti tako v Sloveniji kot tudi na
Hrvaškem in v Srbiji. Z ekipo, ki zdaj šteje več kot 150
zaposlenih, že razvijamo prijaznejše rešitve, da bomo tudi v
prihodnje laže konkurirali tujim ponudnikom. Ob ugodnih
gospodarskih razmerah želimo letos ohraniti dvomestno rast
prodaje računovodskega programa Minimax in ERP-sistema
iCenter.«
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Foto: ANDRAŽ MULJAVEC

Urban Rozina, izvršni direktor Četrte poti: »Leto 2019 je
bilo zaznamovano z notranjimi spremembami v podjetju,
intenzivno smo vlagali v znanje in dvig kompetenc zaposlenih.
Tako smo z optimizmom pričakali leto 2020, saj smo
pripravljeni, da poslovnim partnerjem čim bolj pomagamo pri
prenosu znanj in dobrih praks digitalizacije kadrovskih
procesov. Strankam omogočamo, da si z našim produktom
Kadris 4 – aplikacijo za kadrovske, registracijske, plačne
sisteme poenostavijo poslovanje do te stopnje, da se lahko
posvetijo strateškim funkcijam podjetja. Naši cilji so usmerjeni
v izboljšanje uporabniške izkušnje prek novega grafičnega
vmesnika, poenostavitve posameznih delov aplikacije, kot je na
primer e-bolniški list, in podobno. Letos bomo s tujimi partnerji
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okrepili sodelovanje pri razvoju novih identifikacijskih
tehnologij.«

Tine Prislan, direktor Brihteje: »Kibernetska varnost je
stvar sedanjosti in prihodnosti. Podjetja to dokazujejo z vse
večjim poudarkom na vlaganjih, ki ščitijo tako zaposlene kot
tehnologijo. Digitalna preobrazba varnosti ni nikoli končana
zgodba, je celosten proces, ki se začne s prvim stikom in
nadaljuje praktično brez konca, saj se poslovne zahteve
organsko spreminjajo in edino konstanto pomenijo spremembe.
Zaradi tega pa sta v sektorju pomembni previdnost in
prilagoditev rešitev, ki delujejo za posamezno stranko ter so
uporabne in varne na dolgi rok. Brihteja je zagovornik
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dolgoročnih odnosov in trajnostnih rešitev ter bo to tradicijo
nadaljevala tudi v letu 2020.«

Foto: Miran Varga

Ciril Kraševec, direktor podjetja Xenon forte: »V novem
letu pričakujemo zmernejšo rast trga IKT. Obseg tiskanja pri
naših uporabnikih se opazno zmanjšuje, povečuje pa se zajem
analognih dokumentov. Pričakujemo rast pri kompleksnejših
storitvah, kot sta obdelava dokumentov in upravljanje poslovnih
procesov. Letos se bomo več ukvarjali z globalnimi in
regionalnimi projekti, ki jih bomo izvajali skupaj s principalom.
Na domačih trgih bomo uvedli nekaj novih storitev, ki bodo še
povečale zadovoljstvo uporabnikov. Vstopamo pa tudi na
področje profesionalnega ali množičnega tiskanja, predvsem z
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brizgalno tehnologijo in novostmi, ki jih pripravlja Kyocera. V
regiji bomo gradili partnerstva in se povezovali z večjimi
sistemskimi integratorji, kar nam bo omogočalo širitev storitev
in podporo mednarodnim podjetjem.«

Foto: Mankica Kranjec

Janez Bregar, direktor ALSO Technology Ljubljana
(nekdanji DISS):»Kot del skupine ALSO bomo klasično
distribucijo opreme IKT nadgradili s ponujanjem tehnoloških
rešitev in storitev tako svojim partnerjem kot tudi končnim
kupcem. V središču pozornosti bodo storitve v oblaku ALSO
Cloud Marketplace, ki jih kot klasičen distributer doslej nismo
ponujali. Verjamemo, da je v ALSO-vem oblaku velika
priložnost za nas in naše partnerje, da še poglobimo sodelovanje
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in hkrati razširimo partnersko navzočnost tudi na širši regijski
trg. Prepričani smo, da bo naš oblak prinesel nove priložnosti na
zelo pomembnih področjih IoT in 3D-tiskanja, saj ALSO kot
tehnološki ponudnik prinaša partnerjem celosten nabor
izdelkov in storitev tudi za dodajalno proizvodnjo.«

Boštjan Gaberc, direktor
Mikrografije: »Vizija Mikrografije je že vrsto let širjenje na
tuje trge s poudarkom ostati eden izmed vodilnih ponudnikov
brezpapirnih rešitev v Sloveniji. V letu 2019 smo nakazali
namero širitve na nove trge z odprtjem podjetja v Nemčiji. Letos
pa bo ključni poudarek v razvoju novih storitev s pomočjo
inteligentne tehnologije in avtomatizacije procesov. Zelo
pomembno nam je delo na dolgi rok, zato ostaja zadovoljstvo

Ikt.finance.si 02.02.2020 
NedeljaDržava: Slovenija

21:11

https://ikt.finance.si/8957122/Kaksno-leto-2020-na... 15 / 41

Ikt.finance.si 02.02.2020 
NedeljaDržava: Slovenija

Kazalo

21:11

https://ikt.finance.si/8957122/Kaksno-leto-2020-na...

32

https://ikt.finance.si/8957122/Kaksno-leto-2020-napovedujejo-direktorji-slovenskih-IKT-podjetij


O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

naših strank osrednje merilo uspešnosti podjetja. S tem
namenom precej krepimo ekipo strokovnjakov, saj se zavedamo,
da je znanje naša konkurenčna prednost. Ostajamo inovativen
certificiran ponudnik brezpapirnih rešitev, ki si želi biti vedno v
koraku s svetovnimi trendi stroke.«

Simona Kogovšek, direktorica Mikrocopa: »Po uspešnem
letu 2019 v skupini Mikrocop načrtujemo nadaljevanje rasti, ki
presega napovedi rasti slovenskega gospodarstva in globalnega
trga IKT. Ostajamo osredotočeni na povečevanje učinkovitosti
in skladnosti poslovanja podjetij v Sloveniji in tujini. Podporo
upravljanju informacij in platformo InDoc EDGE bomo
nadgrajevali v več smereh s poudarkom na robotizaciji
poslovnih procesov in umetni inteligenci, povezljivosti,
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uporabniški izkušnji in novih oblačnih storitvah. Na Hrvaškem
bomo nadaljevali digitalizacijo zemljiške knjige, pričakujemo pa
tudi večji zagon pri digitalizaciji poslovanja v gospodarstvu.
Širitev na nove trge in v nove dejavnosti bomo nadaljevali prek
partnerske mreže.«

Janko Štefančič, generalni direktor Genisa: »Minulo leto
so zaznamovali projekti pri novih strankah in pričakujem, da bo
podobno uspešno tudi leto 2020. Podjetja namreč želijo
napredovati ter izboljšati urejenost, preglednost in učinkovitost
poslovanja. Opažamo tudi trend razširjanja digitalizacije po
poslovnih procesih in postopkih, kar za nas pomeni priložnost
dodatne prodaje obstoječim uporabnikom. Vsekakor bo veliko
poudarka na ljudeh, saj podjetjem primanjkuje ustreznih
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digitalnih kompetenc. V Genisu bomo veliko pozornosti
namenili odnosom s kupci tako glede prenosa znanja kot
sodelovanja pri načrtovanju njihove digitalne preobrazbe in
razvoju novih rešitev.«

Rok Kastelic, direktor Ingrama Micre Ljubljana: »Glede
na to, da se tehnologija še vedno izjemno hitro razvija,
pričakujemo vse večji poudarek na znanju tako naših zaposlenih
kot partnerjev. Zato bomo letos še več vlagali v izobraževanja in
delavnice z glavnim poudarkom na varnosti in komunikacijskih
rešitvah. Le tako lahko zagotovimo, da se bodo naši partnerji na
nas lahko zanesli na vsakem koraku, pa naj bo to pred
sklenitvijo posla ali tudi pozneje.«
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Jovan Glamočanin, generalni direktor Lenova za
jadransko regijo:»Napoved analitskih hiš za leto 2020 je, da
bo trg računalniške opreme dosegel blago rast. Cilj Lenova v
tem letu je ostati največji proizvajalec računalnikov na svetu in
še naprej rasti hitreje od povprečja panoge tudi v Sloveniji. Tudi
letos nadaljujemo svojo večletno strategijo inteligentne
preobrazbe. To ni le digitalna transformacija, o kateri je v IT
veliko govora, ampak gre za neomejen potencial umetne
inteligence. Inteligentna preobrazba z našim novim portfeljem
naprav in pametnejših tehnologij, ki jih bomo letos poslali tudi
na slovenski trg, zajema vse od pametnejših domov do
učinkovitejšega delovnega mesta in s tem hitre in velike
spremembe v globalnem gospodarstvu. IT ni več samo
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informacijska tehnologija, ampak je inteligentna preobrazba, ki
jo poganjajo množični podatki, oblaki in umetna inteligenca.«

Barbara Domicelj, generalna direktorica Microsofta
Slovenija:»Medtem ko sta minulo desetletje zaznamovala
računalništvo v oblaku in digitalna preobrazba, smo zdaj na
pragu obdobja tehnološke intenzivnosti, ko je vsako podjetje
tudi tehnološko podjetje. Vsa morajo kar najhitreje uvesti
najnovejše tehnologije in – še pomembneje – razviti lastne
digitalne zmogljivosti. Prelomnih inovacij zato ne bodo
poganjala le tehnološka podjetja, temveč organizacije iz vseh
panog. Ta trend bo zabrisal panožne meje, kar lahko vidimo, ko
recimo trgovska podjetja ponujajo bančne storitve ali ko
telekomunikacijska podjetja postajajo medijske hiše. Za uspeh
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bo ključno, da vsaka organizacija in vsaka država vzpostavi
celostno digitalno strategijo za leto 2020 in naprej.«

Michele Leonardi, izvršni direktor IBM
Slovenija: »Tudi letos bo poslovanje podjetij zaznamovala
tehnološka rast. Njihovo digitalno preobrazbo bodo sprožale
zahteve trga in potrebe po novih digitalnih storitvah, podjetja pa
se bodo z modernizacijo notranjih sistemov pospešeno
pripravljala na uvajanje sprememb. V ospredju tako ostajajo
digitalizacija, eksperimentiranje z umetno inteligenco in
računalništvo v oblaku, na katerem bo pri IBM poudarek v letu
2020. Do danes so podjetja v oblak prenesla okoli 20 odstotkov
poslovanja, preostalih 80 odstotkov na to še čaka. Za to bo treba
učinkovito in varno premikati aplikacije in podatke med oblaki.
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Varnost in zaščita pred kibernetskimi napadi ostajata visoko na
seznamu prioritet, kakor tudi razvoj inovacij in poudarek na
ustvarjanju znanj za prihodnje poklice.«

Julij Božič, direktor Oracla Slovenija: »Veliko priložnost
vidimo v močnem ekosistemu uporabnikov Oraclovih
tehnologij. Še več energije bomo namenili celostnemu pristopu
k našim strankam in načrtovanju pilotnih projektov za postopen
prehod v oblak ter pri tem izkoristili naše razvojne centre za
oblak po svetu. Ključna bo tudi gradnja močnega partnerskega
ekosistema, katerega poslovne rešitve bomo lahko skupaj z
našimi strankami predstavljali regijsko. Kot majhna država v
velikem Oraclovem svetu namreč ne moremo igrati igre velikih
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številk. Lahko pa se pozicioniramo z inovativnimi tehnološkimi
rešitvami, ki so zanimive tudi zunaj naših meja. In ni jih malo.«

Haris Pinjo, direktor podjetja Cisco Slovenija: »Lani, ko
smo praznovali 30 let svetovnega spleta, je podjetje Cisco –
prek njegovih naprav poteka več kot 80 odstotkov svetovnega
internetnega prometa – napovedalo internet prihodnosti.
Najnovejša platforma, ki bo omogočila napredne inovacije,
temelji na optiki, siliciju in programski opremi. To je podlaga za
razvoj digitalnih izkušenj, umetne inteligence in interneta
stvari. S tem želimo našim uporabnikom olajšati digitalno
preobrazbo in razvoj. Pričakujemo, da bodo podjetja v Sloveniji
prepoznala inovativnost in zmožnosti naših rešitev, ki
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vključujejo napredno poslovno analitiko ob integrirani
kibernetski varnosti kot imperativu sodobnega poslovanja.«

Foto: Žiga Intihar

Iztok Klančnik, generalni direktor Selectiuma
Adriatics (HPE):»Selectium Adriatics kot lokalni predstavnik
družbe Hewlett PackardEnterprise v Sloveniji nadaljuje
uspešno poslovanje s ponudbo gradnikov za postavitev in
upravljanje podatkovnih centrov ter konvergenčnih sistemskih
rešitev in z ustvarjanjem sinergij z vodilnimi svetovnimi
razvijalci rešitev. Letos načrtujemo nadaljnje dobro poslovanje
na področju namenskih strežniških sistemov (SAP Hana, HPE
Synergy, HPE SimpliVity), še večji razvoj učinkovitih rešitev
omrežnih jedrnih in brezžičnih sistemov ter nadgradnjo
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diskovnih podsistemov z novo linijo produktov HPE Primera.
Našim uporabnikom bomo tudi v prihodnje zagotavljali
visokokakovostno uporabniško izkušnjo.«

Gregor Potočar, direktor podjetja SAP
Slovenija: »Nadaljevali bomo začrtano strategijo, ki podpira
inteligentno poslovanje. Podjetja se že dobro zavedajo, da
uporaba naprednih tehnologij, kot so umetna inteligenca,
strojno učenje in poglobljena analiza podatkov, z avtomatizacijo
procesov omogoča hitrejšo in cenejšo produkcijo. Naš izziv za
prihodnost pa je, kako strankam pomagati, da tehnologijo
uporabijo za nove poslovne modele – torej za uvajanje inovacij,
ki omogočajo ustvarjanje dodane vrednosti na dolgi rok. Na tem
področju bomo v okviru partnerskega ekosistema še
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intenzivneje sodelovali, izobraževali, stabilno rasli in se
razvijali.«

Tomaž Seljak, predsednik uprave Telekoma
Slovenije: »Tehnološki razvoj prinaša številne priložnosti, ki
jih v Telekomu Slovenije izkoriščamo predvsem za oblikovanje
rešitev, ki našim uporabnikom poenostavljajo življenje. Tudi
letos bomo razvijali celostne storitve za pametno življenje, ki
bodo temeljile na preprosti uporabniški izkušnji in vrhunskem
omrežju. Z načrtnim vlaganjem v zanesljivo, varno in
kakovostno omrežje bomo ohranjali svoj položaj vodilnega
ponudnika v segmentu najnaprednejših tehnologij in omrežij
naslednjih generacij ter komunikacijskih, varnostnih,
informacijskih in multimedijskih storitev. Pričakujemo, da bo
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leto 2020 v tem pogledu dinamično in da bomo naredili
naslednji korak na širokem področju digitalizacije.«

Adrian Ježina, predsednik poslovodstva
družbe Telemach: »Na Slovenijo močno vplivata tehnološki
razvoj in četrta industrijska revolucija. Uporabnikom prinašamo
digitalizacijo – vodoravno skozi vrsto rezidenčnih uporabnikov
in navpično v poslovnih ekosistemih. Nadaljevali bomo vlaganja
v vse segmente celostne infrastrukture, od najnaprednejših
podatkovnih centrov, prek najboljšega mobilnega omrežja LTE
4G+, pripravljenega tudi na tehnologijo 5G, do največje fiksne
infrastrukture, ki izpolnjuje vse parametre za prihodnost.
Posebno pozornost bomo namenjali zaposlenim, da bodo lahko
zagotavljali brezhibne storitve nove dobe. Povezava naložb v
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infrastrukturo in v zaposlene je pot do najboljše uporabniške
izkušnje.«

Dejan Turk, predsednik uprave družb A1 Slovenija in
Vip mobile:»Pomembno vlogo ima digitalizacija. Lahko
govorimo o vpeljavi digitalnega načina razmišljanja in dela ali
pa o digitalizaciji ponudbe in procesov. Pripraviti moramo
okolje, ki bo dobra podlaga za naše delovanje v prihodnjih letih.
Prihaja namreč tehnologija 5G, ki bo vpeljala nove poslovne
modele, prinesla nove priložnosti in posegla v industrije, kjer o
povezljivosti doslej še niso razmišljali. Hkrati pa bo končnim
uporabnikom omogočala širokopasovno povezljivost na vsakem
koraku, kar ima pomembno vlogo pri posredovanju vsebin.
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Velike spremembe pripravljamo ravno na področju televizijskih
vsebin in glasbe.«

Peter Merc, direktor podjetja Fintech
factory: »Pričakujemo hiter razvoj novih plačilnih storitev.
Veliko dogajanja pričakujemo tudi pri razvoju digitalne
identitete in biometričnih rešitev v povezavi s plačilnimi sistemi.
Pomembno vlogo v letu 2020 bo ob tem imela zakonodaja, tako
v obliki zakonov kot tudi v obliki tako imenovane mehke
zakonodaje – odločb pristojnih regulatorjev. Načrtujemo, da
bomo letos še naprej s pravnimi storitvami podpirali najbolj
inovativna tehnološka podjetja, ki razvijajo rešitve v povezavi z
digitalnimi plačilnimi storitvami.«
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Tone Stanovnik, direktor Špice
International: »Produktivnost in učinkovitost je področje,
kjer Slovenci kljub izvozni uspešnosti krepko zaostajamo za
povprečjem Evrope. Celotna Evropa pa krepko zaostaja za
Ameriko in Azijo. Špicine informacijske rešitve bodo zato
usmerjene v optimalno porabo časa in prostora, predvsem na
področju industrije 4.0 in logistike. Naša neomajna usmerjenost
v oblak, mobilnost in IoT nam zagotavlja odličen startni položaj
za leto 2020, saj smo se prebili na Gartnerjevo lestvico
najboljših 20 ponudnikov za upravljanje delovne sile. Z
nedavnim odprtjem Špice Global v ZDA pa smo ravnokar
vstopili tudi v ugleden Microsoftov partnerski program
IPCoSell. Tako je našim kupcem po vsem svetu zdaj omogočen
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vstop v naročniško razmerje tudi prek Microsoftove
infrastrukture Azure MarketPlace.«

Dušan Rus, direktor podjetja KOPA: »S svojimi
programskimi rešitvami že več kot 40 let uspešno pomagamo
podjetjem pri optimizaciji in digitalizaciji procesov.
Specializirani smo za področja, kjer povezujemo poslovno
(ERP, DMS, CRM) in proizvodno informatiko (MES, EAM-
CMMS), upoštevamo ljudi kot glavni vir za uspeh (HRM) ter
zagotavljamo potrebno sistemsko integracijo. Tako bomo letos
naprej sledili viziji, da podjetjem ponujamo celostne IT-rešitve.
Te temeljijo na zavedanju, da je za uspeh pomembna širša slika
– povezanost človeka, strojev, komunikacije, podatkov in
odločanja na podlagi pravih informacij. Koncept industrija 4.0
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je vgrajen v naše rešitve, spogledujemo pa se že s prihajajočo
industrijo 5.0.«

Iztok Renčelj, direktor področja prodaje in razvoja
informacijskih storitev na Pošti Slovenije: »Načrtujemo
okrepitev dejavnosti na področju digitalnih storitev, in to
pravzaprav v vseh segmentih – od storitev podatkovnega centra
do brezpapirnega poslovanja. V sodelovanju
z Microsoftom bomo, na primer, vzpostavili lokalni oblak
Azure, s HPE sodelujemo pri vzpostavitvi raziskovalnega oblaka
Pošte Slovenije, razvijamo celostne storitve varnostnega
nadzornega centra za informacijske sisteme (SOC) in druge
projekte. V segmentu brezpapirnega poslovanja bomo ponudili
nove rešitve in storitve za organizacije vseh velikosti. Načrt
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Pošte Slovenije za leto 2020 je, da se utrdi med vodilnimi
ponudniki digitalnih storitev za gospodarstvo in javni sektor,
vključno z visokotehnološkimi startupi ter javnimi in zasebnimi
raziskovalnimi ustanovami.«

Pavle Jazbec, izvršni direktor Actuala
IT: »Skupina Actual ima za leto 2020 zelo ambiciozne načrte,
saj želimo upravičiti delovanje družb Actual IT,
Itelis, Unistar in Astec pod eno streho. S ponudbo IT 360
ustvarjamo dodano vrednost za stranke, partnerje in sodelavce.
Letos bo še bolj očiten poudarek na digitalizaciji poslovanja
podjetij, ki jim pomagamo dosegati boljšo uporabniško izkušnjo
strank in zaposlenih, tudi s pomočjo najsodobnejših tehnologij,
kot je na primer umetna inteligenca. Lasten poudarek bo na
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nadaljnji širitvi ključnih kompetenc skupine, kot so kibernetska
varnost, proizvodna okolja, rešitve s področja energetike,
mobilnosti, zdravstva in pomorstva, in sicer na vseh trgih, kjer
deluje skupina DBA.«

Grega Bernard, glavni izvršni direktor MARG
inženiringa: »Za leto 2019 smo si zastavili ambiciozne načrte,
te pa smo nato celo presegli. Na poti do digitalizacije poslovanja
smo lani pomagali 30 novim podjetjem in organizacijam, letos
pa nameravamo to številko podvojiti. Čeprav se je leto šele
dobro začelo, imamo že zdaj precej novih in konkretnih
priložnosti, zaradi česar smo se na več področjih tudi kadrovsko
okrepili. Nadaljevali bomo našo strategijo širitve poslovanja v
nove tržne segmente v Sloveniji in tudi tujini, kjer smo lani
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uspešno končali nekaj velikih referenčnih projektov.
Tehnološko gledano smo pripravili nekaj zanimivih novih
rešitev z uporabo umetne inteligence in strojnega učenja, ki
bodo našim obstoječim in prihodnjim naročnikom še dodatno
optimizirale digitalizacijo poslovanja.«

Jurij Cvikl, direktor podjetja Marcelino: »Letos
načrtujemo več implementacij zasebnih oblakov evropskega
porekla na strežnikih Linux, večji poudarek na preventivnem
testiranju produktov s standardi kibernetske varnosti in
projektih digitalne transformacije. Globalno pričakujemo večje
število uporabnih orodij s področja umetne inteligence in
blockchaina, ki jih bomo lahko implementirali v spletne
trgovine za končne kupce ali v medpodjetniško poslovanje, kar
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bo povečevalo kompleksnost in obremenitve infrastrukture. Ta
orodja bodo omogočila, da se bodo IoT-podatki in informacije
zlivali nazaj v sisteme naročnikov v realnem času, kar bo
spremenilo izkušnje uporabnikov in dojemanje ter uporabo
digitalnih ekosistemov, ki bodo gorivo za inovacije v podjetjih.«

Foto: Barbara Reya

Andrej Boštjančič, direktor Softneta: »Pričakujemo
nadaljnjo konsolidacijo telekomunikacijske panoge tako v
Sloveniji kot v svetu. Zagotovo bo pa dodaten izziv prihajajoča
recesija, ki bo po našem mnenju globlja, kot je splošno mnenje,
saj bo tokrat epicenter v Aziji. Prav gotovo te umetno nizke
obrestne mere ne bodo zdržale, prej ali slej bo prišlo ali do
inflacije ali pa do nezaupanja v papirni denar in na tak ali
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drugačen način dvig realnih obrestnih mer v pozitivno območje,
kar trenutno ni primer. Seveda pa je recesija tudi odlična
poslovna priložnost za tiste, ki so pripravljeni in imajo malo ali
nič dolgov, optimizirano poslovanje in so se pripravljeni odzvati
na spremembe na trgu.«

Foto: Nik Jarh AV Studio

Marko Valjavec, glavni izvršni
direktor Halcoma: »Pričakovanja uporabnikov bančnih
storitev bodo tudi letos visoka. Pričakujejo, da jim bodo banke
ponudile celostno uporabniško izkušnjo, ki bo enaka ne glede na
napravo, prek katere bodo dostopali do bančnih storitev. Banke
nadalje vlagajo v digitalizacijo procesov in poti do strank. Na
podlagi zahtev trga smo skupaj z bankami v skladu s sodobnimi
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trendi razvili novo multibančno rešitev, ki bo uporabnikom
omogočala dostop do računov različnih bank ter jim zagotovila
tudi tako imenovano vsekanalno izkušnjo. Za banke je to
priložnost, da ohranijo kakovosten in neposreden odnos s
potencialnimi in obstoječimi strankami – tako na spletu kot
osebno – ter da se vključijo v interakcijo, ki spodbuja zvestobo
in zagotavlja izjemne izkušnje.«

Boštjan Kavčnik, direktor podjetja Konica Minolta
Slovenija: »Konica Minolta Slovenija se je v IT-svetu v
Sloveniji dodobra uveljavila. Po zaslugi našega znanja in novosti
na trgu, kot je WorkPlace Hub (WPH), nas stranke
prepoznavajo kot partnerja za vse IT-storitve v podjetju. Letos
bomo nadaljevali začrtane aktivnosti srednjeročnega načrta,
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prek katerih želimo v IT-segmentu doseči vodilno mesto. Naš
edinstveni položaj nam omogoča, da ima naša stranka en
kontakt za ves interni IT. Na vsebinskem delu poleg obstoječih
pospešeno razvijamo rešitve za robotsko avtomatizacijo
procesov (RPA), ki strankam znatno poenostavijo in olajšajo
mnogotere ponavljajoče se delovne procese.«

Foto: Steve Muir

Klemen Brenk, vodja prodaje za Slovenijo v SAS
Institute: »Pričakujemo prve rezultate prenovljenega pristopa
v prodaji, ki se bodo pokazali tudi v večjih prodajnih številkah. V
svetu pa mrzel tuš pri uvajanju umetne inteligence. V ta namen
je SAS ponudil tehnologijo Edge. Gre za podporo v zadnjem
koraku uvajanja umetne inteligence v konkretne rešitve. V

Ikt.finance.si 02.02.2020 
NedeljaDržava: Slovenija

21:11

https://ikt.finance.si/8957122/Kaksno-leto-2020-na... 39 / 41

Ikt.finance.si 02.02.2020 
NedeljaDržava: Slovenija

Kazalo

21:11

https://ikt.finance.si/8957122/Kaksno-leto-2020-na...

56

https://ikt.finance.si/8957122/Kaksno-leto-2020-napovedujejo-direktorji-slovenskih-IKT-podjetij


O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

Sloveniji se bo letos zgodil pomemben korak v razvoju poslovne
integritete, kjer umetna inteligenca lahko pomaga preprečiti
goljufije, finančni kriminal in pranje denarja. Tu imamo bogate
izkušnje in znanje. Še naprej pa bomo trdno vpeti v finančno
industrijo, predvsem na področju upravljanja tveganj.«

Foto: Klemen Jeke

Peter Kosin, direktor podjetja Inea: »Izjemno leto je za
nami – okrepili smo svoj položaj v avtomobilski industriji,
sodelujemo s kar nekaj podjetji iz stoterice največjih globalnih
dobaviteljev, presegli smo načrte za 50 odstotkov in praktično
že zapolnili svoje zmogljivosti za leto 2020. Pri naših rešitvah
sledimo smernicam industrije 5.0, tako pomagamo optimizirati
čas in situacijske odzive človeških virov ter omogočamo več
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prostora za doseganje bolj ustvarjalne dodane vrednosti. Letos
bo največji poudarek na naši trajnostni energetski rešitvi z
vgrajeno inteligentno platformo, za katero smo bili nagrajeni z
nazivom globalni inovator ter povabljeni, da jo predstavimo na
svetovni razstavi Expo 2020 v Dubaju.«

Več iz teme:  

         

   

ikt > Miran Potočnik > Avtenta.Si > SAP > Telekom >

ComTrade > Beno Ceglar > NIL >
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